
Zápis z pravidelné roční valné hromady České asociace Stiga Game, o.s.

Místo konání: internet

Datum: 25. červenec 2014 – 16. srpen 2014

Zapsal: Adam Zielinský, Stanislav Kraus

Seznam přítomných

O  konání  valné  hromady  byly  v dostatečném  předstihu  informovány  všechny  kluby 
registrované v České asociaci Stiga Game, o.s. (Asociace). Z dvanácti klubů disponujících 
hlasovacím právem zasáhlo do průběhu valné hromady deset: 

Gladiators Plzeň, BSE České Budějovice, SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Stiga HC Benátky, 1. 
THC Pardubice, Big Band, HCS Žabka Praha, THC Stiga Elites a THC Třinec.

Právo hlasovat nevyužily tyto kluby: THC Stiga Svitavy 93 a THC Stiga-Game Příbram

Program valné hromady

1. Předložení hodnotících zpráv a návrhů
2. Vyňato z hlasování
3. Hlasování o předložených návrzích + aktualizovaný rozpočet 2014/15



 1. Předložení hodnotících zpráv a návrhů

Výbor Asociace předložil všem účastníkům valné hromady hodnocení uplynulé sezóny, návrh 
rozpočtu a termínové listiny pro příští sezónu 2014/2015. Účastníci byli zároveň požádáni o 
účast v hlasování o předložených návrzích. Předložený dokument lze nalézt na stránce 
http://www.trefik.cz/stiga/doc/vh2014internet.pdf .

 Poznámka k VH

 Kluby a hráči si odhlasovali nestandardně vysoké výdaje pro blížící se sezónu. Pokud svět a 
stolní hokej vydrží tak, jak je známe, budou prostředky také utraceny.

 V souvislosti s tím bych připomněl, že budeme muset na některé turnaje pronajímat vůz na 
přepravu hokejů. 

 Také se zatím nikdo nenabídl Asociaci ohledně skladování hokejů od sezóny 2015/16. 

 Nejsou to nijak závratné částky, ale bylo by samozřejmě nejlepší zajistit tyto potřeby z 
"vlastních zdrojů". Pokud máte možnost, neváhejte, ostatní členové Asociace předem 
děkují. Stejně jako těm, kteří již pomáhají.

 Kluby se kladně vyjádřily ohledně kandidatury na pořádání MS 2017. Na přihlášku samotnou 
je ještě čas, na úvahy o přípravách už čas nastal.

 Firma STIGA dodá na předvánoční trh edici MS v ledním hokeji 2015. Dá se očekávat  
zvýšený zájem o naše promotérské služby.

 Děláte to sice hlavně pro sebe, přesto však děkujeme všem klubům za účast a členům 
Asociace za návrhy a příspěvky k diskusi :-)

                                                                                                                       

                                                                                                                     Předseda       

   

http://www.trefik.cz/stiga/doc/vh2013internet.pdf


2. Vyňato z hlasování VH 2014

 16. Souhlasíte se změnou pravidel a řádů navržených ITHF. Odkaz na návrh je zde 

http://  www.stolnihokej.cz/doc/RuleChangeProposals.pdf   
http://  www.stolnihokej.cz/doc/RuleChangeProposalsCZE.pdf  

 Body návrhu č. 16 budou ješte předmětem diskuse. S ohledem na námitky hlasujících, 
množství podotázek a termín hlasování v rámci ITHF (6.-13.10.2014) je hlasování v tomto 
bodě zatím neuzavřeno.

                                                                                                                     Výbor Asociace

 Poznámky klubů k jednotlivým bodům

 č. 3 - písm. a+c) neobsahují čas 3 vteřin, doufám, že je v jiném bodě zachován

 č. 4 - nastřelení tedy na rozdíl od natlačení platí?

 č. 13 - 15 minut na toto vše bych chtěl zažít, vždy se vše řeší v časovém tlaku.

 Souhlasíme kromě bodu 5

 č.6 - takže povoleno bude přihrát na středního útočníka a pak zase pryč na křídlo?

 č.7 - není jasné, kde by puk skončil, neboť vždy se může říct, že po čtyřech odrazech by 
šel do brány... takže by se vždy zapsal gól?

 č.8 - ne, že "musí být okamžitě přerušen" .. ale lépe by mělo být: "zápas je tím ihned 
automaticky přerušen"

http://www.stolnihokej.cz/doc/RuleChangeProposals.pdf
http://www.stolnihokej.cz/doc/RuleChangeProposals.pdf


3. Výsledky hlasování o předložených návrzích

 Valná hromada přijala předloženou termínovou listinu (bod č.13), která má následující 
podobu: 

                
 13. září 2014 Praha
11. října 2014 Třinec

1. listopadu 2014 Litomyšl
13. prosince 2014 Teplýšovice

24. ledna 2015 Brno
21. února 2015 Kladno
21. března 2015 Pelhřimov
11. dubna 2015 Milovice
25. dubna 2015 Czech Open, Praha
16. května 2015 Jihlava
(30. a 31. května 

2015)
(MR, Praha - Satalice)

 Zatím není stanoven pořadatel Czech Open a místo konání turnaje. O tomto turnaji bude 
rozhodnuto během několika týdnů sezóny 2014/15.

 



 N  ávrhy   schválené VH 2014  

 3. Navrhuji, aby hráči umístění na 9. – 16. místě v základních skupinách turnaje 
jednotlivců MR hráli o umístění (celkové 17., 19., …, 31. místo), a to vždy devátý s 
devátým, desátý s desátým atd. v sérii na dvě vítězná utkání. Tato utkání se uskuteční 
před zahájením finálové skupiny.

                                                                               Kryštof Herold, HCS Žabka Praha

6x ANO - THC Třinec, Stiga HC Benátky, SHC Cheb, Gladiators Plzeň, HC Stiga Kladno, HCS 
Žabka Praha

4x NE - BigBand, BSE České Budějovice, 1. THC Pardubice, THC Stiga Elites

 

4. Turnaj veteránů na MR hrát na dvě základní skupiny, bude-li 16 a více hráčů. Do 
play-off postoupí první čtyři z každé skupiny.

                                                                               Pavel Pohořalý, THC Teplýšovice

5x ANO  - THC Třinec, HC Stiga Benátky, BigBand, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, 

3x NE - SHC CHeb, THC Stiga Elites, HCS Žabka Praha

2x Zdrželi se - 1. THC Pardubice, HC Stiga Kladno

 7. Navrhuji, aby se Česká republika ucházela o pořádání Mistrovství světa 2017. Asi se 
spíš jedná zatím o nezávazný návrh, který by se měl projednat osobně na některém z 
Českých pohárů, stejně jako konkrétní kroky a zda je vůbec možné pořádání v ČR.

                                                                                       Filip Hamáček, HCS Žabka Praha  

6x ANO -THC Třinec, Stiga HC Benátky, SHC CHeb, THC Stiga Elites, Gladiators Plzeň , HC 
Stiga Kladno

2x NE - BigBand, 1.THC Pardubice

2x Zdrželi se - BSE ČB, HCS Žabka Praha



 8. Navrhuji vyplatit jednorázovou odměnu 2000Kč Stanislavu a Vladimíru Krausům 
(celkem tedy 4000Kč) za jejich dlouhodobé služby českému stolnímu hokeji. (P.S. 
myslím to vážně)

                                                                                  Filip Hamáček, HCS Žabka Praha

6x ANO - THC Třince, Gladiators Plzeň, SHC Cheb, BSE ČB , HCS Žabka Praha, HC Stiga 
Kladno

3x NE - BigBand, HC Stiga Benátky, 1. THC Pardubice

1x Zdrželi se - THC Stiga Elites

Bratři Krausové se po důkladném několikavteřinovém zvážení rozhodli odměnu s díky 
odmítnout. 

 10. Navrhuji, aby byla na turnajích ČP a MR používána upravená znělka, kde se 
začátek určuje pouze jedním gongem a ne postupným odbíjením. Tato verze znělky již 
existuje (popřípadě ji klidně vyrobíme znovu). Důvod je ten, že skoro všichni cizinci + 
půlka našich hráčů začíná dřív.

                                                                       Filip Hamáček, HCS Žabka Praha

9x ANO - THC Třince, HC Stiga Benátky, SHC Cheb, THC Stiga Elites, HCS Žabka Praha, HC 
Stiga Kladno, BigBand, BSE ČB,  Gladiators Plzeň

1x Zdrželi se - 1. THC Pardubice



 11. Klubům se dává na zvážení, zda nakoupit a nechat potisknout jednotné dresy pro 
celou reprezentační výpravu u příležitosti účasti na MS 2015. Pokud souhlasíte, pak 
prosím uveďte, jakou maximální částku považujete adekvátní za pořízení jednoho 
dresu?

a) méně než 400,- Kč
b) 400,- až 600,- Kč
c) více než 600,- Kč
d) dresy pořizovat jen nováčkům bez dresu, ostatní budou hrát ve starých dresech.

                                                            Stanislav Kraus, Adam Zielinský, THC Stiga Elites

8x pro možnost b), případně dražší varianta - THC Třince, HC Stiga Benátky, SHC Cheb, 
THC Stiga Elites, HCS Žabka Praha, BigBand, BSE ČB, Gladiators Plzeň

(1x a-c) THC Stiga Elites, 2x c) HCS Žabka Praha, HC Stiga Benátky)

1xd) HC Stiga Kladno

1x Zdrželi se - 1. THC Pardubice

Schválen návrh b)

 12. Klubům se dává ke zvážení, zda výhledově (nejdříve od sezóny 2015/16) pořádat 
dvoudenní Czech Open. Organizace by brala ohled na české hráče (hrací systém, 
finančně nenáročné ubytování). Kromě tradičního Švédského mistrovství jsou další dva 
turnaje SuperSeries dvoudenní. Mohlo by nám to pomoci udržet do budoucna nejvyšší 
status. Bylo by to méně náročné než pořádat např. MS nebo ME a zároveň by to mohlo 
být přitažlivé pro větší počet zahraničních hráčů, včetně světové špičky.

                                                                                       Adam Zielinský, Stanislav Kraus

7x ANO -  THC Třince, HC Stiga Benátky, SHC Cheb, BSE ČB, HCS Žabka Praha, BigBand, 
Gladiators Plzeň

3x NE - 1.THC Pardubice,  HC Stiga Kladno, THC Stiga Elites 



 14. Souhlasíte s navrženým rozpočtem pro sezónu 2014/2015? Myšlen je souhlas 
s položkami, o kterých se nevede samostatné hlasování.

                                                                                                         Stanislav Kraus

9x ANO - THC Třince, HC Stiga Benátky, SHC Cheb, THC Stiga Elites,  HC Stiga Kladno, 
BigBand, BSE ČB, Gladiators Plzeň, 1. THC Pardubice

1x NE - HCS Žabka Praha

 15. Jaký navrhujete příspěvek na reprezentaci pro účastníky MS 2015 v ruském 
Petrohradu? Zatím nejsou od pořadatelů známy žádné informace, není tedy jasné, zda 
pořadatelé například zařídí (a zaplatí) víza a v jakých cenových relacích bude ubytování 
v Petrohradu a nelze proto vyčíslit odhadované náklady na účast. K odpovědi prosím 
nejlépe připojte informaci, zda již od členů vašeho klubu třeba nevíte, zda by 
v případě nominace měli o cestu do Petrohradu vůbec zájem, případně zda o jejich 
zájmu rozhodne výše částky, kterou budou muset zaplatit ze svého na uhrazení cesty a 
ubytování. Výše dotace (na cestu a na případné uhrazení poplatku za vízum) pro 
každého hráče tedy může být:

a) 4 000,- Kč

b) 5 000,- Kč

c) jiná částka: 

                                    Výbor Asociace

7x b) - THC Třinec, THC Stiga Elites,  HC Stiga Kladno, BigBand,, 1. THC Pardubice, BSE 
ČB, Gladiators Plzeň

2x a) Stiga HC Benátky, SHC Cheb

1x Zdrželi se - 1.THC Pardubice



 20. Posunout termín konání Mistrovství republiky o týden zpět, na 30. – 31. 5. 2015 
(podle nás je potřeba více času na regeneraci po našem Mistrovství a na přesun do 
dějiště MS).

THC Stiga Elites

5x ANO -  Stiga HC Benátky, Big Band, HCS Žabka Praha, THC Stiga Elites, THC Třinec

3x NE - Gladiators Plzeň, BSE České Budějovice, HC Stiga Kladno

2x Zdrželi se - SHC Cheb,1. THC Pardubice,

 21. Je pro vás důležité, aby turnaj Czech Open patřil i v dalších sezónách mezi 
nejprestižnější (SuperSeries) turnaje Světové ligy a je pro vás proto přijatelné, aby 
Asociace v případě potřeby za pořádání turnaje utratila z vybraného startovného více, 
než je obvyklé za běžné turnaje ČP (reprezentativní sál, lepší poháry…)

a) Ano, SuperSeries je pro nás důležitá, Asociace smí utratit vyšší částku (případně 
můžete doplnit přesnou částku – podílem ze startovného),

b) Ano, SuperSeries je pro nás důležitá, ale Asociace by neměla za pořádání turnaje 
utrácet víc,

c) Úroveň Czech Open (z pohledu Světové ligy) pro nás není důležitá, případná ztráta 
SuperSeries nám nevadí.

                                                                                                    Stanislav Kraus

     

7x a) - Gladiators Plzeň, , BSE České Budějovice,  HC Stiga Kladno, Stiga HC Benátky, 1. 
THC Pardubice, Big Band,  THC Třinec

2x b) - THC Stiga Elites, SHC Cheb

1x Zdrželi se - HCS Žabka Praha



 22. Vyhovuje vám stávající model mistrovství Republiky? Tedy v sobotu turnaj 
družstev, v neděli dopoledne turnaje žen, juniorů a veteránů, odpoledne pak turnaj 
jednotlivců pro 48 nejlepších hráčů Českého poháru.

          a) Ano, stávající podoba MR nám vyhovuje.

          b) Ne, podoba MR nám nevyhovuje, protože:

                                                                                                          Stanislav Kraus

8x a) - BSE České Budějovice, SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Stiga HC Benátky, 1. THC 
Pardubice, Big Band, THC Stiga Elites, THC Třinec

1x b) - Gladiators Plzeň - snížit počet hráčů v turnaji jednotlivců na 36+4 (Letos nebýt 
několika diváků jako například Petra Sládka, který snad neodehrál jediný turnaj ČP, tak 
hrál i vrátný ze zimáku v Jihlavě – ubohost, která bere chuť o tu hranici bojovat, protože 
stačí počkat do neděle a určitě se dočkám)

1x Zdrželi se - HCS Žabka Praha

 23. Navrhuji změnu systému odměňování pořadatelů Českého poháru, kdy by všichni 
pořadatelé dostali základní odměnu 4 000,- Kč (ve stávajícím systému odměňování 
odpovídá účasti 67 hráčů) s tím, že za 68. a každého dalšího hráče by jim náleželo 
dalších 60,- Kč. Změnil by se tak stav, kdy pořadatelé nemají předem představu o 
odměně od Asociace, a při nízké účasti jim odměna ani nepokryje náklady. Změna by 
přinesla jistotu 4 000,- Kč a zároveň by ponechala motivaci lákat hráče na turnaj. (Pro 
představu – v letošní sezóně by tímto způsobem vzrostla celková odměna vyplacená 
Asociací pořadatelům o necelé 2 000,- Kč.)

                                                                                                                 Stanislav Kraus

10 x ANO - Gladiators Plzeň, , BSE České Budějovice, SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Stiga HC 
Benátky, 1. THC Pardubice, Big Band, HCS Žabka Praha, THC Stiga Elites, THC Třinec



 24. Navrhuji změnu systému odměňování pořadatele MR. V současné době pořadatel 
dostává veškeré vybrané startovné, tedy 250,- Kč za každé družstvo a 50,- Kč za 
jednotlivce. Nicméně počet účastníků turnaje jednotlivců je pevně stanoven na 48 a 
lákat účastníky na MR družstev je poměrně obtížné, účast závisí zejména na místě 
konání. Pořadatelé MR tak mají ve srovnání s pořadateli turnajů ČP menší šanci zvýšit 
výši odměny za pořádání. Navrhuji proto pevně stanovit, že pořadatel MR získá od 
Asociace 8 000,- Kč s tím, že veškeré vybrané startovné (družstev i jednotlivců) se 
stane příjmem Asociace. Při stávajícím systému odměňování jde o částku odpovídající 
účasti 23 týmů (a 48 jednotlivců).

          Stanislav Kraus

10 x ANO - Gladiators Plzeň, , BSE České Budějovice, SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Stiga HC 
Benátky, 1. THC Pardubice, Big Band, HCS Žabka Praha, THC Stiga Elites, THC Třinec

 25. Navrhuji, aby odměna pro první tři hráče z pořadí Českého poháru a mistrovství 
Republiky jednotlivců (dotace na cestu na zahraniční turnaj Světové ligy konaný 
v následující sezóně) náležela výhradně občanům České republiky, tj. pokud by se na 
prvních třech místech umístil cizinec, pak by odměna nebyla přiznána. Pravidlo by se 
uplatnilo až na výsledky Českého pohár 2014/2015 a MR 2015.

Adam Zielinský

6x ANO -  Gladiators Plzeň,  SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Big Band, HCS Žabka Praha,  THC 
Třinec

4x NE - Stiga HC Benátky, 1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, THC Stiga Elites



Rozpočet pro sezónu 2014/2015 

 

Příjmy Asociace 

 Kč 

Vybrané startovné 149 000,- 

Prodej hokejů a náhradních dílů 35 000,- 

 

Celkem jsou očekávány příjmy ve výši 184 000,- Kč.  

 

Výdaje Asociace 

 Kč 

Dotace reprezentaci pro MS 2015 (17 hráčů) 85 000,- 

Odměna pořadatelům turnajů ČP a  MR 49 000,- 

Nákup hokejů a náhradních dílů 40 000,- 

Odměna za dovoz hokejů (dle ujetých km) 17 100,- 

Reprezentační dresy (17 ks) 8 000,- 

Odměny za umístění v ČP 13/14 a MR 2014 6 000,- 

Zpracování výsledků v sezóně 2014/2015 (V. Kraus) 5 000,- 

Poháry za Český pohár 2014/2015 4 000,- 

Odměna za přípravu nových hokejů 2 000,- 

Ostatní 6 000,- 

 

Celkem jsou očekávány výdaje ve výši 222 100,- Kč. Ve výdajích není řešena odměna za 

skladování (a případný servis) hokejů – výše odměny bude dohodnuta až s novým správcem 

hokejů, v každém případě ale půjde až o platbu za skladování v sezóně 2015/2016. A v 

očekávaných výdajích také nejsou započteny případné zvýšené náklady spojené s pořádáním 

Czech Open 2015. 

 

Rozpočet pro sezónu 2014/2015 je schválen se ztrátou 38 100,- Kč. Jde o orientační částku, 

která se může od skutečnosti velmi lišit v závislosti na počtu účastníků turnajů ČP, prodeji 

starých hokejů, výdajích spojených s pořádáním Czech Open 2015 atd. 

 



Návrhy zamítnuté VH2014

 

1. Navrhuji používání deflektorů na turnajích Českého Poháru.  
 
                                                                                     Zdeněk Lopaur, Stiga HC Benátky

8xNE - Gladiators Plzeň,  SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Stiga HC Benátky, 1. THC Pardubice, 
Big Band, HCS Žabka Praha, THC Stiga Elites

1x ANO -  THC Třinec

1x Zdrželi se - BSE České Budějovice

 2. Navrhuji, aby se do turnaje jednotlivců mistrovství republiky kvalifikovali také 
občané jiných států, pokud jsou členy českého klubu a umístili se mezi nejlepšími 44 
hráči celkového pořadí Českého poháru dané sezóny. Pokud se umístí mezi prvními 
třemi v turnaji jednotlivců MR, nebudou mít hráči bez českého občanství nárok na 
dotaci cesty na turnaj World Tour. Dotace bude nadále náležet třem nejlepším českým 
hráčům.

   Kryštof Herold, HCS Žabka Praha

6x NE - Gladiators Plzeň,  SHC Cheb, HC Stiga Kladno, 1. THC Pardubice, Big Band, HCS 
Žabka Praha

4 x ANO -  BSE České Budějovice, THC Stiga Elites, THC Třinec, Stiga HC Benátky

 5. Navrhuji, aby příspěvek pro hráče, kteří se umístí na prvních třech místech 
celkového hodnocení ČP a hlavní kategorie MR, jenž je využitelný pouze pro turnaje 
světové ligy, bylo možné použít i na Mistrovství světa/Mistrovství Evropy (a to na 
nejbližší dvě akce, tedy na MS/ME nejpozději příští sezónu po vybojování příspěvku)

                                                                                      Filip Hamáček, HCS Žabka Praha

5x NE -   BSE České Budějovice, HC Stiga Kladno, 1. THC Pardubice, Big Band, THC Stiga 
Elites

5x ANO - Gladiators Plzeň, SHC Cheb, Stiga HC Benátky, THC Třinec, HCS Žabka Praha



 6. Navrhuji, aby příspěvek pro kvalifikanty do hlavní kategorie Mistrovství republiky byl 
snížen ze současných 500kč na 250kč a tyto peníze aby byly využity jako příspěvek pro 
pořadatele Českých pohárů. Ušetřených 11000Kč by se po tisícikoruně rozdělilo mezi 
10 pořadatelů ČP + pro pořadatele MR.

                                                                                    Filip Hamáček, HCS Žabka Praha

7x NE - Gladiators Plzeň, BSE České Budějovice, HC Stiga Kladno, Stiga HC Benátky, 1. THC 
Pardubice, Big Band, THC Stiga Elites, 

3x ANO - SHC Cheb, HCS Žabka Praha, THC Třinec

 9. Navrhuji, aby v play-off skupiny A na ČP (od 2. kola) a na MR všech individuálních 
kategorií byl ke každému stolu určen (nejlépe nezávislý) rozhodčí (ne nutně z komise 
rozhodčích, či rozhodčích losovatelných pro ČP), který by celou sérii kontroloval, 
popřípadě házel (říkal) bule.

                                                      Filip Hamáček, HCS Žabka Praha

5x NE - Gladiators Plzeň, BSE České Budějovice,  HC Stiga Kladno, 1. THC Pardubice, Big 
Band,  

5x ANO - Stiga HC Benátky, THC Stiga Elites, THC Třinec, HCS Žabka Praha, SHC Cheb

 

17. Zrušení nasazení hráčů do turnaje podle computeru, používat světový žebříček.

THC Stiga Elites

6x NE - Gladiators Plzeň, BSE České Budějovice, SHC Cheb, HC Stiga Kladno,  1. THC 
Pardubice, Big Band

4x ANO - Stiga HC Benátky,  HCS Žabka Praha, THC Stiga Elites, THC Třinec

 



18. Navrhujeme, aby výbor zvolil osobu, která nominuje ty nejlepší hráče na MS a ME, 
aniž by byly použity nominační tabulky.

                                                                                                              THC Stiga Elites

8x NE - Gladiators Plzeň, BSE České Budějovice, SHC Cheb, HC Stiga Kladno, Stiga HC 
Benátky, 1. THC Pardubice, Big Band, HCS Žabka Praha

2x ANO - THC Stiga Elites, THC Třinec

 
19. Pokud se alespoň sedmi turnajů ČP zúčastní hráči s cizí státní příslušností a v 
celkovém pořadí obsadí příčky do 44. místa, navrhujeme, aby (pokud budou mít zájem) 
mohli hrát na Mistrovství republiky jednotlivců. (Loni např. hráči Y. Levdansky a S. 
Thomas)

THC Stiga Elites

6x NE - Gladiators Plzeň,  SHC Cheb, HC Stiga Kladno, 1. THC Pardubice, Big Band, HCS 
Žabka Praha

4x ANO - THC Stiga Elites, THC Třinec, BSE České Budějovice, Stiga HC Benátky


